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Verslag van de openbare vergadering van de Auditcommissie d.d. 27 februari 2024 
 
Aanwezig: 
Leden: dhr. J.H.J. Janssen (Voorzitter, PAK), dhr. S. Broers (PvdA), dhr. B. Nelissen (BBB Lijst Palmen), mw. 
A. Lust (Lijst Borger), dhr. M. Houben (LBL) en dhr. F. Joosten (VVD). 
Collegeleden: Wethouder Van Dijk 
Ambtelijke ondersteuning: Dhr. S. Van Heel, Dhr. R. Kavsek 
Externe ondersteuning:  
Griffie: P. Peeters (Griffier) 
Toehoorders: dhr. A. van der Linden (LBL), dhr. H. Offermans (PvdA), dhr. Hendriks (PAK) 
Afgemeld: dhr. Luit (PAK), dhr. E. Lemmens (vzt Rekenkamercommissie) 
 
Nr. Onderwerp Afspraak/besluit/conclusie 
01. Opening en mededelingen  

 
Opening 20:45 uur 
 
Agendapunt 3. Rekenkamer wordt afgevoerd omdat dhr. Lemmens 
om technische redenen niet kan aansluiten. 
  
Afmelding: Dhr. Lemmens en mw. A. Arts (SP) 

02. Ter vaststelling 
 
 

Ter vaststelling: 
a. Concept verslag 28 november 2023 (zie bijlage) 
Ongewijzigd vastgesteld 
 
b. Actiepunten (zie bijlage) 
Ongewijzigd vastgesteld 
 
c. Aandachtspuntenlijst. Deze wordt ter informatie geagendeerd.  
Ongewijzigd vastgesteld. 
 
d. Actieve informatieplicht & Passieve informatieplicht 
Weth. Van Dijk geeft toelichting op het niet door de BsgW kunnen 
aanleveren van uitvoeringsrapportage. 
Tevens wordt toelichting gegeven op de stand van zaken wat betreft 
grondexploitaties. In de auditcommissie van mei zal de nieuwe 
ambtenaar zich voorstellen en ook toelichting geven op de meer 
jaren prognose grondexploitaties.  
 

03. Rekenkamer 
 

Vervallen. Komt eerstvolgende vergadering aan de orde. 
 

04. Nieuwe opzet programmabegroting 
2025 

Weth. Van Dijk geeft toelichting en beantwoord de gestelde vragen. 
 
PvdA: Vrezen minder sturingsmogelijkheden en dat vraagt om meer 
controle. Zitten er kruisverwijzingen tussen de inhoud en bijlagen?  
 
Weth. Van Dijk:  
Het taakveldniveau zou overeind moeten blijven. Wij kennen de 
wens van de raad om ook op productniveau inzage te hebben. Is nu 
een open vraag. Dus of rapportage op taakveldniveau of op 
productniveau. Dat zit dan in een bijlage. 
Het is de bedoeling dat u nadrukkelijker kunt sturen, wordt 
gerichter. Het wordt op één oogopslag duidelijk wat de wijzigingen 
zijn. 
 
PvdA: Controleren op taakveldniveau is lastiger, dat doen we toch 
vooral op productniveau. Als dat ver uit elkaar ligt, dan heb ik liever 
dat ik van tevoren ook op productniveau kan sturen. 
 
Weth. Van Dijk: Wij hebben de plicht om dat inzicht op ordentelijke 
wijze voor de raad te verschaffen.  
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BBB Lijst Palmen: Wordt nu te algemeen van aard, missen het 
productniveau. Dat zijn voor ons de praktische zaken waarop wij als 
raadsleden ook aangesproken worden. 
Voor ons is deze aanpassing geen verbetering. 
 
Weth. Van Dijk: We liggen niet zoveel uit elkaar. U moet inzicht 
kunnen behouden in de producten. Die link (verwijzing tussen 
product en nieuwe opzet) zullen wij verzorgen. 
Nu staan er ook heel veel producten in de lijst die niet veel 
toevoegen aan de mogelijkheid tot sturing. 
 
LBL: Opzet is om dat voor de begroting 2025 te realiseren. Is dat 
realistisch? 
 
VVD: Is enthousiast. Dan kunnen we de begroting veel meer 
inhoudelijk benaderen i.p.v. financieel. Dus sturen op hoofdlijnen 
kunnen we ons voorstellen. 
 
PAK: Moet jaarlijks naar de opzet van de begroting gekeken 
worden. Kijken of we dat slimmer, begrijpelijker en inzichtelijker 
kunnen maken. Dus wat ons betreft mag de ambtelijke organisatie 
met deze verandering aan de slag gaan. 
 
PvdA: We begrijpen de richting die het college kiest. We willen 
goed kunnen sturen, maar dat moet steeds meer op hoofdlijnen en op 
minder momenten. Bijvoorbeeld afschaffen voorjaarsnota. 
We geven het voordeel van de twijfel wat betreft inzage op 
productniveau.   
 
Weth. Van Dijk: Ook voorjaarsnota hebben we intern besproken. 
Maar als we goed willen kunnen sturen, moeten we wel over de 
juiste cijfers beschikken. En dat is nu niet inzichtelijk te maken op 
het moment dat we een voorjaarsnota op zouden moeten maken. Er 
is sprake van een grillig financieel beleid vanuit de rijksoverheid.  
 
VVD: Laten we ook aandacht voor de leesbaarheid en 
toegankelijkheid van de teksten.  
 
PAK: Voorjaarsbrief kan ook geagendeerd worden voor een 
commissie. 
 
BBB Lijst Palmen: Zou een mooi extra moment zijn.  
 
LBL: Geven college voordeel van de twijfel en ze mag aan de slag 
gaan met de nieuwe opzet. 
 
Weth. Van Dijk: Tijdens de eerste commissie middelen na het reces 
kan de voorjaarsbrief geagendeerd worden. Eventuele wensen 
moeten dan wel direct duidelijk zijn, willen we e.e.a. nog in de 
begroting kunnen meenemen.  
 

05. Rondvraag & sluiting vergadering 
 

Sluiting om 21:45 uur 
P. Peeters, 27 februari 2024 
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